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INLEDNING 
Så var Grästorps innebandyklubbs 12:e verksamhetsår till ända! 

Föreningen har minskat i antalet medlemmar om man jämför med föregående år. Dock är minskningen av 
mindre art, så man kan säga att medlemsantalet ligger på en stabil nivå. Vi är i dagsläget ca 160 medlemmar 
varav 135 är licensierade spelare och 105 av dem i ungdomsverksamheten.  
Man kan nog säga att hela året hållit en stabil nivå och det har märkts under året hur mycket energi det 
krävs för att ständigt utvecklas och vara på topp. Detta är något som styrelsen tagit lärdom av och man har 
jobbat med hur vi långsiktigt skall kunna fylla på med nya ideella krafter för att fortsätta utvecklas som 
förening.  
 

 

STYRELSEN 
Styrelsen har under 2019 haft 10 protokollförda 
möten varav ett ordinarie årsmöte. 

Styrelsen har sedan årsmötet 2019 bestått av 1 
ordförande, 5 ledamöter och 1 suppleant. 

Ordförande  2019 Thomas Johansson 
Vice ordf 2019 Håkan Björkälv 
Sekreterare  2019 Linda Edling 
Kassör  2019 Magnus Scheja 
Ledamot 2019 Mattias Edling 
Ledamot  2019 Lena Jansson 

Suppleant  2019 Patrik Apell 

REVISOR  
Karin Johansson 

VALBEREDNING 
Vakant  

IBIS-ANSVARIGA 
Lena Jansson, Magnus Scheja 

SISU-KONTAKT 
Thomas Johansson 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

UNGDOMSGRUPPEN 
Ungdomsgruppen bestod av: Annika Jansson, 
Lena Jansson 

Från säsongstarten 2019-2020 tillkom Jennie 
Gustafsson, Christine Karlsson, Marcus Rohlén 

P/F12 
Under våren har barn födda 2012 haft möjlighet 
till innebandyskola 1 gång/vecka. Det har varit ett 
stabilt antal barn. 

P12-13 
Under hösten var det dags att starta upp 
innebandyskola för pojkar födda 2013. De fick 
jackas in i samma träningsgrupp som pojkar födda 
2012. 

Det har varit ett stort antal barn (runt 25 varje 
gång) som spelat/tränat innebandy en 
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gång/vecka. Träningsgruppen har även innefattat 
ett antal yngre spelare. 

F11-13 
Under hösten fick vi möjlighet att starta upp 
ytterligare ett rent flicklag med flickor födda 
2011–2013. 

Det har varit 10-talet tjejer som tränat en 
gång/vecka. 

 

P10-11 
Under våren har de haft en träning/vecka och de 
har deltagit i ett 3-manna sammandrag. 

F07-10 
Det har varit många tjejer i laget och är en trupp 
som är träningsvilliga. Laget har under våren 
deltagit i 3-manna sammandrag. 

Under hösten fick tjejerna möjlighet till två 
träningar/vecka och nu var det också dags att vara 
med i ett 5-manna sammandrag. 

P07-09 
De har varit väldigt få killar i laget och de har tyvärr 
varit tvungna att lämna återbud till några av 
sammandragen under våren. Vid något tillfälle har 
de fått stöttning av tjejer ur F07-10 och killar ur 
P10-11. 

De har getts möjlighet till 1 träning/vecka. 

P07-11 
Efter sommaruppehållet bildades denna 
sammansättning av lag. Då det var osäkert med 
antal pojkar har det enbart varit en träningsgrupp. 

F05-06 
Laget med nästan mangrann uppslutning på 
träningar har haft två träningar/vecka. De har 
även vid något tillfälle under hösten kört ett tufft 
Högintensivt Intervallpass som ersättning till den 
vanliga träningen. 

De har under både vår och höst spelat i en 06-serie 
och säsongen 18/19 slutade de tvåa i serien. 

P05-06 
Både vår och höst spelade laget i en 05-serie och 
de har haft 2 träningar/vecka. 

Under hösten har man sett lagets fortsatta 
utveckling efter några års hård träning. 

 

P02-04 
Laget spelade under våren i en 03-serie. Tyvärr har 
det varit få spelare men de lyckades ändå spela 
klart seriens matcher. 

Delar av året har de erbjudits 3 träningar/vecka. 

Tyvärr blev vi tvungna att efter vårsäsongen lägga 
ner detta lag då vi inte hade tillräckligt med 
spelarunderlag. 

Spelare födda 2004 erbjöds att gå med i P05-06 
och de äldre killarna gavs möjligheten till träning 
med seniorerna. 

Övrigt 
Under hösten har vi lyckats ha en licensierad 
ledare vid varje match/sammandrag enligt 
förbundets nya regel. 

SENIORGRUPPEN 
Säsongen 18/19 avslutade seniorerna på en 
tredjeplats i Div4. En säsong som går till historien 
då seniorlaget flyttas upp till Div3. Säsongen 
börjar riktigt bra. Premiären mot IBK Falköping 
som slutar med oavgjort. Nästa borta mot IBK 
Elfhög vinner GIBK och så rullar det på fram till 
mitten av säsongen. Tre raka vinster och en 
oavgjord. Sen kommer den berömda mitten delen 
av säsongen med sjukdomar och skador dock. 
Med lite rehabilitering och vila så är GIBK med på 
banan igen. Det blir tajt i slutet av serien där GIBK 



- 4 - 

 VERKSAMHETS- OCH FÖRVALTNINGSBERÄTTELSER 2019 Grästorps IBK 

 

ligger på en tredje plats med 32 poäng och IBK 
Vänersborg på 31 poäng. Det skulle avgöras 
mellan IBK Nossebro och IBK Vänersborg om GIBK 
skulle få behålla tredje platsen. Med sista 
omgången spelad så har inte matchen mellan 
Nossebro och Vänersborg spelats och IBK 
Vänersborg blir tvungna och lämna WO. Där med 
tredjeplatsen säkrad för seniorlaget som gjorde 
sin bästa säsong. En bra och stark trupp som 
kunde åka med tre femmor i stort sätt hela 
säsongen.    

Dock så spelade laget upp sig med många bra 
matcher, och man avslutade div4 med flaggan i 
topp.  

MOTIONSINNEBANDY 
För att ytterligare främja hälsa i Grästorp, så 
erbjuder vi från hösten 2017 motionsinnebandy 
på söndagskvällar där alla oavsett ålder och 
ambition är välkomna. Motionsinnebandyn har 
fallit hyfsat väl ut med ca.15–20 deltagare varje 
söndag.  

Intresset har svalnat så från säsongsstarten 2019-
2020 har ingen motionsinnebandy bedrivits. 

ÅSE VISTEFONDEN 
Grästorps IBK ta emot 50 000 kronor från Åse 
Viste fonden. Pengarna skall användas till att 
investera i ny digital utrustning såsom 
speaker/musikanläggning, dator, TV och 
videokamera. 

Syftet med utrustningen är att höja kvalitén på 
föreningens arrangemang, samt kunna filma 
träningar och matcher för att ge bra feedback och 
utvecklingsmöjlighet till spelarna. 

MATERIELGRUPPEN 
Mattias Edling, Thomas Johansson, Magnus 
Scheja, Annica Östergård, Mattias Kahlin  

Under 2019 har våra ledare, likt traditionen 
erbjuder, försetts med pikétröja att ha på sig vid 
representation. Satsningen på kontrakt med 
materialersättning till spelare i Herr A har löpt på 
vilket inneburit stora inköp av klubbor och 

klubbprofil. 17:e augusti åkte hela Herrlaget till 
vår innebandyleverantör Klubbhuset i Göteborg 
för utprovning. I övrigt har inköpen bestått i 
bollar, målburar, TV till klubbrummet och nytt 
mixerbord till musikunderhållningen i hallen   

FÖRSÄLJNING, KLUBBPROFIL  
2019 har samarbetet med Klubbhuset som 
leverantör av vår klubbprofil löpt på enligt plan. 
Den 23:e september kom Klubbhuset till hallen för 
uppvisning/utprovning och försäljning av 
klubbprofil och övrigt som har med 
innebandysporten att göra materialmässigt. 
Klubben har även köpt in grepplindor från 
Klubbhuset som har kunnat köpas till 
självkostnadspris.  

MARKNADSGRUPPEN 
Thomas Johansson 

Under året har väl inte marknadsgruppen varit 
aktiv i sökande av nya sponsorer då vi ligger på en 
bra och önskad nivå. Däremot har man tittat på 
att skapa en starkare grupp som skall jobba mer 
med marknadsföring av våra sponsorer för få dem 
att vilja fortsätta samarbeta. Resultat av dett 
kommer först att kunna ses under 2020. 

UTBILDNINGSGRUPPEN, SISU 
 

TRÄNARTRÄFF VIBF 5 OKTOBER    
En tränare/ledare från GIBK deltagit på VIBF:s 
stora tränarträff i Skara med bland annat 
föreläsning av Lasse Granqvist och Ulf 
Hallstensson 

KIOSKGRUPPEN 
Patrik Apell 

Utbudet i kiosken har under året kontinuerligt 
utvärderats. En del varor har utgått från 
sortimentet och ersatts med andra varor, vilket 
har visat sig fungera alldeles utmärkt. Jag tycker 
att vi har ett lagom sortiment till ytan vi har att 
nyttja. Vi har fått väldigt positiv respons från 
föreningar utifrån, och vilket alltid är roligt att 
höra.  
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Ett jättetack till ALLA föräldrar som har ställt upp.  

WEBBGRUPPEN 
Linda Edling   

Klubbens facebooksida startades upp vid 
årsskiftets 15/16 och har exploderat sedan dess. 
Nyheter läggs ut och delas på ett snabbt och 
enkelt sätt. Vi har märkt att detta är det mest 
effektiva sättet för oss att sprida information, men 
även i marknadsföringssyfte. Under förra året 
landade vi på över 300 personer som gillar sidan. 
Antalet inlägg landade på 95 stycken. Inlägg från 
klubbens yngsta lag har ökat markant under 2019 
vilket är väldigt glädjande. Inlägget som nådde 
flest personer var seniorlagets första serievinst 
mot Sävens BK i div. 3 där man vann med 8-6, hela 
2745 personer. Det var även det inlägget som 
resulterade i flest gilla-markeringar, 55 stycken.  

Facebookgruppen “Innebandy i Västergötland” 
har väldigt frekvent delat våra facebook-inlägg 
vilket bidragit till en än större spridning.  

F05/06-laget har på eget initiativ skapat ett 
Instagramkonto för sitt lag under 2019. En sida 
som snabbt fick över 100 följare.  

EVENEMANGSGRUPPEN 
GRÄSTOPRSREVYN 15/3 -19 
F0506-tjejerna sålde programblad åt 
Grästorpsrevyn 

 

VÅRMARKNAD 19 MAJ 
En synnerligen varm vårdag där GIBK tillsammans 
med andra föreningar deltog med ett infotält med 
prova på aktivitet i form av speedshooting. 

. 

KLUBBDAG, AVSLUTNING 24 MARS 
I sedvanlig ordning så spelades det innebandy 
hela dagen där ungdomslagen fick möta 
tränarlaget och A-laget. 

Årets pristagare på GIBK-dagen:  

Årets GIBK:are - Lena Jansson 

Guldbollen - Benjamin Karlsson Näs 

Årets Tränare - Patrik Augustsson 

Årets Domare - Filip Prytz 

 

AVSLUTNINGSMIDDAG 24 MARS FÖR LEDARE  
Föreningen tackade som vanligt ledare, tränare, 
styrelsemedlemmar och övriga som har en 
ansvarspost i föreningen genom att bjuda in till 
Algots och summerade säsongen över en bit mat. 

LJUSFESTIVALEN 5-12 OKTOBER     

GIBK deltog i årets ljusfestival där 0506 lagen 
bemannade insläppen vid Forshall 

Killarna och tjejerna sålde även ljusstavar under 
kvällarna för att dra in lite extrapengar. 

LUSSEBANDY MED 0514  
Vi har även under 2019 tillsammans med 0514 
ungdomsverksamheten arrangerat Lussebandyn, 
ett trevligt och roligt återkommande 
arrangemang där innebandyklubben och 0514 
ungdomsverksamhet har ett bra samarbe



 

 

EKONOMI 
Likviditeten vid ingången av 2019 var markant lägre än föregående år. Stabiliteten på avvägningen mellan 
inköp och inkomster har varit nyckel till att vi vid årets slut gjorde vinst resultatmässigt. En bidragande orsak 
har också varit aktivt sökande av olika ekonomiska bidrag som från Åse & Viste fonden och kommunalt 
föreningsstöd. När det gäller försäljning för att stärka föreningens ekonomi, så har F05-06 och P05-06 lagen 
stått och sålt ”ljusstavar” i samband med Nossan Ljusfestival.  

 

MEDLEMSSTATISTIK 
Klubbens medlemsantal har under 2018 minskat en aning och antalet licensierade spelare är enligt nedan 

Licensierade spelare Kvinnor Män Totalt 
0-9 år 25 30 55 

10-12 år 6 7 13 

13-15 år 17 20 37 

16+ år 0 30 30 

Summa   139 
 

SLUTORD 
Vi kliver ur vårt 12:e verksamhetsår med stora utmaningar framför oss men också med nya tankar och idéer 
som är klara att sättas i bruk för att, som så många gånger förr, driva föreningen framåt och skapa en stabil 
och meningsfull fritid för alla våra medlemmar 

Ett stort tack till alla spelare, ledare, föräldrar och sponsorer som hjälper till och bidrar till att göra detta 
möjligt för våra medlemmar. 

 

 

Thomas Johansson 

 Linda Edling Mattias Edling Lena Jansson  

 Håkan Björkälv Magnus Scheja Patrik Apell  
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